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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„Mikor tesznek végre rendet legalább az állami vállalatoknál alkalmazott biztonsági
cégeknél?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Amint arról a SecBlog.today portál hírt adott, állítólag 2018 . január 08-án a Munkaügyi
Hatóság és a Nemzeti Adó és Vámhivatal átfogó ellenőrzést tartott a MÁV kecskeméti és má s
városokban található objektumaiban, az ott szolgálatot teljesít ő vagyonőrök munkáját,
alkalmazásuk szabályszerűségét vizsgálva.

Információik szerint több szabálytalanságot tártak fel, a kecskeméti állomás kapcsán úg y
értesültek, hogy a teljes vagyonőr állományt a szolgálati idejük letelte el őtt hazaküldték .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól, igaz-e a hír, tártak-e fel szabálytalanságot ,
s ha igen, akkor a MÁV mikor fog érdemi lépéseket kezdeményezni annak érdekében ,
hogy legalább a saját kompetenciája alá tartozó területeken kifehérítsék a biztonság i
őrök alkalmazását?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . január 12 .
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